



ខែកញ្ញា ឆ្នាំ 2024

ជូនចំពោះសមាជិកជាទីគោរពរាប់អាននៃថ្នាក់ឆ្នាំ 2026 (ចូលរៀនថ្នាក់ទីដប់មួយ)
និងមាតាបិតា/អាណាព្យាបាលនៃថ្នាក់ឆ្នាំ 2026:

សិស្សថ្នាក់ទីដប់មួយឆ្នាំនេះគឺជាថ្នាក់បញ្ចប់ការសិក្សាដំបូងដែលតម្រូវឱ្យបំពេញតាមស្តង់ដារនៃ
ការប្រឡងជាប់ ដែលបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពសម្រាប់តម្រូវការនៃការកំណត់សមត្ថភាព (CD)
របស់ MCAS នៅក្នុងមុខវិជ្ជាសិល្បៈភាសាអង់គ្លេស (ELA) គណិតវិទ្យា
និងវិទ្យាសាស្ត្រកម្រិតវិទ្យាល័យ។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថា
លិខិតនេះនឹងជួយបញ្ជាក់ពីតម្រូវការបញ្ចប់ការសិក្សាសម្រាប់ថ្នាក់របស់កូនអ្នក។

នៅថ្ងៃទី 15 ខែសីហា ឆ្នាំ 2022 ក្នុងសម័យប្រជុំពិសេសរបស់គណៈកម្មការអប់រំរបស់សិក្សា
និងមធ្យមសិក្សា គណៈកម្មការបានបោះឆ្នោតដើម្បីធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពតម្រូវការរបស់ CD
ដោយចាប់ផ្តើមពីថ្នាក់ក្នុងឆ្នាំសិក្សា 2026។

ស្តង់ដារថ្មីកំណត់ពិន្ទុចំណាត់ថ្នាក់ជាប់កម្រិតអប្បបរមាក្នុងមុខវិជ្ជា ELA គណិតវិទ្យា
និងវិទ្យាសាស្ត្រកម្រិតវិទ្យាល័យ ដើម្បីបញ្ចប់ការសិក្សាពីកម្រិតវិទ្យាល័យ។ សិស្សនៅក្នុងថ្នាក់ឆ្នាំ
2026 ដល់ឆ្នាំ 2030 ត្រូវតែបំពេញតាមលក្ខខណ្ឌដូចខាងក្រោម
ដើម្បីមានសិទ្ធិទទួលបានសញ្ញាបត្រមធ្យមសិក្សាទុតិយភូមិ
(បន្ថែមពីលើការបំពេញតាមតម្រូវការបញ្ចប់ការសិក្សាក្នុងស្រុកទាំងអស់):

- ទទួលបានពិន្ទុមាត្រដ្ឋាន 486 ឬខ្ពស់ជាងនេះលើការធ្វើតេស្តក្នុងមុខវិជ្ជា ELA និងគណិតវិទ្យា ឬការធ្វើតេស្តឡើងវិញ ឬ
- ទទួលបានលទ្ធផលពិន្ទុចំនួន 470-485 លើការធ្វើតេស្ត ឬការធ្វើតេស្តឡើងវិញនៃមុខវិជ្ជា ELA និងគណិតវិទ្យា និងបំពេញតាមតម្រូវការផែនការសមត្ថភាពអប់រំ (EPP) នៅក្នុងមុខវិជ្ជានោះ: (www.doe.mass.edu/assessment/epp)។ EPP នីមួយៗនឹងរួមបញ្ចូលការពិនិត្យឡើងវិញនូវចំណុចខ្លាំង និងចំណុចខ្សោយរបស់កូនអ្នក វគ្គសិក្សាដែលពួកគេត្រូវសិក្សា និងបញ្ចប់នៅក្នុងថ្នាក់ទី 11 និងទី 12 និងការពិពណ៌នាអំពីការវាយតម្លៃដែលសាលានឹងគ្រប់គ្រងដើម្បីកំណត់ថាតើកូនរបស់អ្នកកំពុងផ្លាស់ប្តូរទៅរកភាពស្ម័គ្រចិត្តដ៏ជំនាញដែរឬទេ និង
- ទទួលបានលទ្ធផលពិន្ទុ 470 ឬលើសពីនេះក្នុងតេស្តផ្នែកវិទ្យាសាស្ត្រកម្រិតវិទ្យាល័យក្នុងមុខវិជ្ជាជីវវិទ្យា ឬរូបវិទ្យាកម្រិតដំបូង។

ប្រសិនបើកូនរបស់អ្នកមិនបានបំពេញតាមតម្រូវការបញ្ចប់ការសិក្សា MCAS ក្នុងមុខវិជ្ជាមួយ ឬច្រើនទេ ពួកគេអាចធ្វើតេស្តឡើងវិញ (ច្រើនដងប្រសិនបើចាំបាច់) ដើម្បីបំពេញឱ្យបានតាមតម្រូវការ។

ឱកាសធ្វើតេស្តឡើងវិញលើកដំបូងក្នុងមុខវិជ្ជានីមួយៗត្រូវបានកំណត់ដូចខាងក្រោម៖

- ELA: ថ្ងៃទី 6-7 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2024
- គណិតវិទ្យា: ថ្ងៃទី 12-13 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2024
- វិទ្យាសាស្ត្រ: ថ្ងៃទី 4-5 ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ 2025

សម្រាប់សិស្សដែលមិនបានបំពេញតាមតម្រូវការនៅក្នុងមុខវិជ្ជា ELA គណិតវិទ្យា ឬវិទ្យាសាស្ត្រ ដំណើរការបណ្តឹងតវ៉ាទៅនឹងលទ្ធផល MCAS

ផ្តល់នូវវិធីមួយផ្សេងទៀតសម្រាប់សិស្សដើម្បីបង្ហាញថាពួកគេមានចំណេះដឹង និងជំនាញដែលត្រូវការដើម្បីបំពេញតាម ឬលើសពីស្តង់ដារ CD របស់រដ្ឋ។ ព័ត៌មានបន្ថែម រួមទាំងតម្រូវការសិទ្ធិទទួលបានអាចរកបាននៅ www.doe.mass.edu/mcasappeals ឬអ្នកអាចទាក់ទងនាយកវិទ្យាល័យ ឬការិយាល័យណែនាំ។

ពិន្ទុ MCAS របស់កូនអ្នកក៏អាចផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវក្រេឌីតសិក្សានៅមហាវិទ្យាល័យ ឬសាកលវិទ្យាល័យសាធារណៈនៃរដ្ឋ Massachusetts ផងដែរ។
និស្សិតដែលមានលក្ខណសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់អាហារូបករណ៍ John and Abigail Adams Scholarship (www.doe.mass.edu/scholarships/adams) នឹងត្រូវបានជូនដំណឹងដោយស្វ័យប្រវត្តិក្នុងអំឡុងពេលឆ្នាំចុងក្រោយរបស់ពួកគេ។ សិស្ស ដែលមានសិទ្ធិទទួលបានអាហារូបករណ៍ Stanley C. Koplik Mastery (www.doe.mass.edu/scholarships/mastery) ត្រូវតែដាក់ពាក្យនៅក្នុងឆ្នាំចុងក្រោយរបស់ពួកគេ។

សម្រាប់សិស្សដែលមិនទាន់បានបំពេញតាមតម្រូវការ MCAS សម្រាប់ការបញ្ចប់ការសិក្សា មានឱកាសបន្ថែមដែលអាចរកបានដោយឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីជួយពួកគេក្នុងការរៀបចំសម្រាប់អនាគត រួមទាំងកម្មវិធីវិទ្យាល័យ កម្មវិធីមហាវិទ្យាល័យសហគមន៍ និងកម្មវិធីការងារ និងការសិក្សានានា។ ព័ត៌មានបន្ថែមអំពីមតិទាំងនេះ និងជម្រើសផ្សេងទៀតអាចរកបានតាមរយៈគេហទំព័រ <https://www.doe.mass.edu/ccte/pathways/hqccp/default.html>។

ប្រសិនបើអ្នកមានសំណួរអំពីលទ្ធផលតេស្ត MCAS របស់កូនអ្នក សូមទាក់ទងអ្នកប្រឹក្សាយោបល់ខាងណែនាំរបស់កូនអ្នក។ ប្រសិនបើពួកគេមិនអាចឆ្លើយសំណួររបស់អ្នកបានទេ សូមទាក់ទងមកយើងខ្ញុំតាមរយៈអ៊ីមែល mcas@mass.gov ឬលេខ 781-338-3625។

ដោយក្តីស្មោះស្ម័គ្រ

Russell D. Johnston
ស្នងការស្តីទីទទួលបន្ទុកការអប់រំបឋមសិក្សា និងមធ្យមសិក្សា